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Protokół Nr XXXV/22 
z XXXV Sesji Rady Gminy Celestynów kadencji 2018-2023 

    odbytej w dniu 28 lutego 2022 roku 
 

W sesji udział wzięli:  

1. Radni Rady Gminy Celestynów                                -  wg załączonej listy obecności 
2. Wójt Gminy Celestynów                                            -  Witold Kwiatkowski, 
3. Zastępca Wójta Gminy Celestynów                          -  Piotr Rosłoniec,  
4. Skarbnik Gminy Celestynów                                     -  Agnieszka Kurek, 
5. Sekretarz Gminy Celestynów                                    -  Krzysztof Boczarski, 
6. Sołtysi                                    -  wg załączonej listy obecności. 
Inne osoby zaproszone. 
 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala dokonał otwarcia sesji, powitał radnych, sołtysów 

oraz zaproszonych gości. Poprosił radnych o zalogowanie się do systemu. Stwierdził, iż                         

na sali znajduje się 11 Radnych, co stanowi  quorum niezbędne  do podejmowania  przez 

Radę Gminy prawomocnych uchwał. Następnie odczytał proponowany porządek obrad Sesji: 

 

Proponowany porządek obrad Sesji Rady Gminy Celestynów:  

1.Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum Rady oraz przyjęcie porządku obrad Sesji.  

2. Podjęcie uchwał w sprawach:  

         a) zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok Gminy Celestynów; 

 b) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Celestynów na lata 2022-2037; 

         c) uzgodnienia realizacji inwestycji drogowej w strefie ochronnej pomnika przyrody; 

         d) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia Regulaminu Targowiska "Mój Rynek „w  

             Celestynowie; 

         e) zmieniająca uchwałę w sprawie wyznaczenia miejsc handlu rolników i ich 

domowników  produktami rolnymi lub spożywczymi oraz regulaminu tego handlu; 

         f) powołania Komitetu Fundacyjnego Sztandaru Gminy Celestynów; 

         g) zmiany uchwały Nr 123/16 Rady Gminy Celestynów z dnia 27 stycznia 2016 roku 

            w sprawie powołania Społecznej Komisji Mieszkaniowej i ustalenia jej regulaminu  

            pracy.  

3. Sprawozdanie Wójta z działalności pomiędzy Sesjami.  

4. Interpelacje, zapytania i wnioski Radnych.  

5. Sprawy różne.  

6. Przyjęcie protokołu z Sesji z dnia 21 grudnia 2021 roku oraz 28 stycznia 2022 roku.  

7. Zamknięcie obrad.  

 

Wójt Witold Kwiatkowski wnioskował o wprowadzenie autopoprawki do projektu uchwały  

w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok, autopoprawki do projektu uchwały                
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w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Celestynów na lata 2022-2037 

oraz projektu uchwały w sprawie bezpłatnego przekazania mienia komunalnego 

samorządowemu zakładowi budżetowemu Gospodarce Komunalnej w Celestynowie. 

Wszystkie te punkty były omawiane na łączonym posiedzeniu Komisji Rady.  

 

Autopoprawka do projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok 

została wprowadzona do porządku obrad w głosowaniu elektronicznym. (11 głosów za). 

 

Autopoprawka do projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Celestynów na lata 2022-2037 została wprowadzona do porządku obrad w 

głosowaniu elektronicznym. (11 głosów za). 

 

Projekt uchwały w sprawie bezpłatnego przekazania mienia komunalnego samorządowemu 

zakładowi budżetowemu Gospodarce Komunalnej w Celestynowie został wprowadzony                  

do porządku obrad w głosowaniu elektronicznym. (11 głosów za). 

 

Porządek obrad po zmianach został przyjęty w głosowaniu elektronicznym. (11 głosów za). 

 

Wójt Witold Kwiatkowski i Przewodniczący Rady Gminy Celestynów wręczyli 

stypendium oraz nagrodę sportową w bieżącym roku za osiągnięcia w roku ubiegłym. 

Nagrodę otrzymał Pan Piotr Rosłoniec, który osiągał w 2021 roku wyniki indywidualne na 

imprezach typu halowe Mistrzostwa Polski do 18 lat, w biegu na 300 metrów zajął 25 miejsce 

oraz 8 miejsce na Otwartych Mistrzostwach Mazowsza zawodników do lat 18 w Warszawie 

w biegu na 400 metrów. Drugą osobą był Pan Grzegorz Szostak, który otrzymał stypendium 

w łącznej kwocie 4.000,00 zł, po 400 zł przez 10 miesięcy za osiągnięcia w tańcu 

indywidualnym jak i grupowym. Są to czołowe miejsce na różnych imprezach też 

międzynarodowych. 

 

 

Ad. pkt 2, ppkt a). 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok Gminy Celestynów 

wraz z autopoprawką. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że  proponuje się zwiększenie dochodów o kwotę 

100.000,00 zł. Gmina pozyskała środki finansowe na realizację projektu: ,,Cyfrowa gmina” z 

przeznaczeniem na doposażenie Urzędu Gminy i jednostek podległych w sprzęt 

informatyczny oraz audyt sieci informatycznej. Te dochody dokładnie w takiej samej kwocie 
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również pojawiły się po stronie wydatków. Pozostałe trzy pozycje jeśli chodzi o zmianę 

dochodów dotyczą zwiększenia dochodów bieżących w ramach nadwyżki środków 

finansowych w placówkach oświatowych. W sumie wprowadza się je na łączną kwotę 

39.503,00 zł. W wydatkach wprowadza się środki zwiększające wydatki majątkowe o kwotę 

30.000,00 zł na zakup samochodu ratowniczo-gaśniczego oraz specjalnego operacyjnego na 

potrzeby Komendy Państwowej Powiatowej Straży Pożarnej w Otwocku jako dofinansowanie 

z budżetu Gminy Celestynów. W sumie łączną kwotę jaką przekazuję się do PSP to jest 

kwota 40.000,00 zł. Środki z nadwyżki przekazuje się dla placówek oświatowych, dla szkół              

i przedszkoli. Do budżetu wprowadza się środki z roku 2021 w wysokości 183.441,74 zł                 

z programu przeciwdziałania alkoholizmowi. Gmina pozyskała środki z Rządowego 

Funduszu Dróg Samorządowych na realizację zadania przebudowy ul. Kolejowej w Starej 

Wsi. Są to środki w wysokości 279.564,68 zł. Środki wprowadza się po stronie wydatkowej 

zabezpieczając automatycznie i wprowadzając dodatkowe środki na realizację tego zadania 

według kosztorysu inwestorskiego. W prowadzenie tego zadania do zadań inwestycyjnych 

umożliwi rozpoczęcie procedury przetargowej w tym momencie na początku roku i być może 

znalezienie wykonawcy i realizacji tego zadania w roku bieżącym. Dokonuje się też pewnego 

przesunięcie środków na wykonanie systemu nagłośnienia oraz systemu video w Zespole 

Szkolno-Przedszkolnym w Starej Wsi z kwotą 22.890,00 zł. W wyniku zmian zmieniają się 

również podstawowe parametry budżetowe, dochody ogółem i wydatki ogółem. Zwiększeniu 

ulega także deficyt budżetowy. Następuje zwiększenie o kwotę 363.929,06 zł.  

 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Damian Krysztofik powiedział, że 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały wraz z autopoprawką pozytywnie.  

 

Zastępca Wójta Piotr Rosłoniec powiedział, że Gmina pozyskała kwotę 270.000,00 zł                 

na drogę w Starej Wsi. To jest około 60% kosztorysu. Oczywiście droga jeszcze nie jest 

wybudowana, ale już jest to duży sukces. Przypomniał dyskusję z zeszłego roku, kiedy 

troszeczkę z niezrozumieniem spotkał się fakt, że tej drogi nie wykonujemy za własne 

pieniądze. Natomiast Wójt mówił, że został złożony wniosek do funduszu i liczymy                      

na pieniądze. Nieraz warto poczekać i zaufać i uzyskać dość duże dofinansowanie. Jedyną 

miejscowością, gdzie są drogi o parametrach, gdzie można uzyskać dofinansowanie                        

z funduszu dróg samorządowych jest Stara Wieś. Jest to już druga ulica w tym 

dofinansowaniu po Krasińskiego, druga duża droga, która jest wykonywana w Starej Wsi                  

z Funduszu Dróg Samorządowych. W innych miejscowościach ze względu na parametry 

dróg nie ma możliwości uzyskania dofinansowania z tego źródła. 
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Wójt Witold Kwiatkowski uzupełnił, że w uzasadnieniu jest również propozycja 

przesunięcia z wydatków bieżących na wydatki majątkowe kwoty 42.000,00 zł, żeby 

zabezpieczyć środki na sfinansowanie usługi w zakresie kontroli jakości powietrza przy 

użyciu drona. Te środki będą pochodziły  z programu wymiany źródeł ciepła. W ten sposób 

będzie możliwość skorzystania ze środków budżetu Województwa Mazowieckiego, gdzie 

został złożony stosowny wniosek.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie elektroniczne 

nad projektem uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok Gminy 

Celestynów wraz z autopoprawką. 

 

Uchwała została podjęta w głosowaniu elektronicznym. (11 głosów za). 

 

Ad. pkt 2, ppkt b). 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Celestynów na 

lata 2022-2037. 

 

Skarbnik Agnieszka Kurek powiedziała, że w załączniku Nr 1 dokonano zmian w części 

tabelarycznej w związku ze zmianami dokonanymi w budżecie Gminy Celestynów na 2022 

rok. Między innymi zwiększono dochody o kwotę 423.117,68 zł, zwiększono wydatki ogółem 

o kwotę 787.046,74 zł oraz zwiększono przychody budżetu o kwotę 363.929,06 zł.                          

W załączniku Nr 2 wykaz przedsięwzięć wieloletnich wprowadza się zmiany w 

przedsięwzięciu pod nazwą ,,Miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego dla części 

miejscowości Dąbrówka i Celestynów-cmentarz Celestynów wraz ze zmianą studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Celestynów” w związku 

ze zwiększeniem zakresu tego miejscowego planu, zwiększając koszty, które wzrastają do 

kwoty 34.400,00 zł. Zwiększa się limit wydatków dla 2022 roku o kwotę 2.440,00 zł i limit 

wydatków dla 2023 roku o kwotę 13.510,00 zł.  

 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Damian Krysztofik powiedział, że 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały wraz z autopoprawką pozytywnie.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie elektroniczne 

nad projektem uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Celestynów na lata 2022-2037. 

 

Uchwała została podjęta w głosowaniu elektronicznym. (11 głosów za). 
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Ad. pkt 2, ppkt c). 

Podjęcie uchwały w sprawie uzgodnienia realizacji inwestycji drogowej w strefie ochronnej 

pomnika przyrody. 

 

Zastępca Wójta Piotr Rosłoniec powiedział, że przyjęcie uchwały umożliwi realizację 

inwestycji w postaci wykonania projektu a później budowy ul. Sportowej w miejscowości 

Pogorzel. Rada Gminy może określić szczegółowe warunki realizacji inwestycji drogowej w 

zakresie strefy oddziaływania tego pomnika przyrody. Chodzi o sosnę, która znajduje się w 

pobliżu planowanej budowanej drogi w odległości 3 metrów. Natomiast strefa ochrony to jest 

15 metrów. W załączniku Nr 1, pkt 6, pierwsza linia w wyrażeniu ,,nie mniejszym” słowo ,,nie” 

ulega wykreśleniu. Jest to błąd literowy, podwójne zaprzeczenie.  

 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Damian Krysztofik powiedział, że 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie elektroniczne 

nad projektem uchwały w sprawie uzgodnienia realizacji inwestycji drogowej w strefie 

ochronnej pomnika przyrody. 

 

Uchwała została podjęta w głosowaniu elektronicznym. (11 głosów za). 

 

Ad. pkt 2, ppkt d). 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia Regulaminu Targowiska "Mój 

Rynek „ w Celestynowie. 

 

Zastępca Wójta Piotr Rosłoniec powiedział, że niedawno była podejmowana ta uchwała 

rozszerzająca możliwość realizacji na terenie Targowiska tzw. Wyprzedaży garażowej czy 

wyprzedaży rzeczy używanych. Po wskazaniu przez nadzór Wojewody trzeba było dokonać 

lekkich korekt, które były omawiane na ostatnim łączonym posiedzeniu Komisji. Uwagi 

nadzoru prawnego Wojewody zostały uwzględnione. Zostały wykreślone pewne zapisy, które 

w pewnym sensie były dublowane lub powinny mieć inny wydźwięk niż w pierwotnym 

Regulaminie.  

 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Damian Krysztofik powiedział, że 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  
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Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie elektroniczne 

nad projektem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia Regulaminu Targowiska 

"Mój Rynek „ w Celestynowie. 

 

Uchwała została podjęta w głosowaniu elektronicznym. (11 głosów za). 

 

Ad. pkt 2, ppkt e). 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyznaczenia miejsc handlu rolników i ich 

domowników  produktami rolnymi lub spożywczymi oraz regulaminu tego handlu. 

 

Zastępca Wójta Piotr Rosłoniec powiedział, że jest to druga uchwała przyjęta w tym roku. 

Nadzór Prawny zwrócił uwagę na pewne rozbieżności w treści Regulaminu. One są tożsame 

z poprzednią uchwałą. Miejsca handlu dla rolników, czyli zwolnienia wynikają z ustawy. To 

miejsce na terenie bazarku zostało wskazane.  

 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Damian Krysztofik powiedział, że 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie elektroniczne 

nad projektem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyznaczenia miejsc handlu rolników 

i ich domowników  produktami rolnymi lub spożywczymi oraz regulaminu tego handlu. 

 

Uchwała została podjęta w głosowaniu elektronicznym. (11 głosów za). 

 

Ad. pkt 2, ppkt f). 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komitetu Fundacyjnego Sztandaru Gminy 

Celestynów. 

 

Kierownik Biura Promocji Michał Niemiec powiedział, że Komitet Fundacyjny Sztandaru 

Gminy Celestynów stanowi integralną część procesu tworzenia, ufundowania                             

oraz przekazania sztandaru dla gminy. Główne cele powołania Komitetu to promocja idei 

ufundowania sztandaru dla Gminy Celestynów wśród mieszkańców Gminy, przedsiębiorców, 

instytucji, osób pełniących funkcje publiczne, sympatyków i przyjaciół Gminy                              

oraz zgromadzenie funduszy koniecznych do ufundowania sztandaru Gminy Celestynów.             

W skład Komitetu wchodzą: 

 1. Pan  Witold Kwiatkowski – Przewodniczący Komitetu 
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2. Pan  Romuald Ziętala– Zastępca Przewodniczącego Komitetu 

3. Pani Elżbieta Płuciennik  – Sekretarz Komitetu 

4. Pan Marek Kupniewski – Skarbnik Komitetu 

5. Pani prof. Izabella Grzegory – Członek Komitetu 

6. Pani Bożena Żelazowska - Członek Komitetu 

7. Pan Dariusz Olszewski - Członek Komitetu 

8. Pan Krzysztof Szczegielniak – Członek Komitetu 

9. Pan Artur Dawidziuk - Członek Komitetu 

10. Pan płk Waldemar Pawelec - Członek Komitetu 

11. Ks. Mirosław Wasiak - Członek Komitetu 

12. Pani Paulina Szymańska – Członek Komitetu 

13. Pan Dariusz Boceński– Członek Komitetu 

14. Pan Lech Krasieńko - Członek Komitetu 

15. Pan Marcin Sibilski – Członek Komitetu 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Damian Krysztofik powiedział, że 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  

Radny Leszek Gąsiorowski zapytał czym się te osoby zasłużyły dla Gminy Celestynów. Nie 

każdemu wszystkie te osoby są znane.  

Kierownik Biura Promocji Michał Niemiec przypomniał, że głównym celem Komitetu 

Fundacyjnego jest zbieranie środków oraz promocja idei ufundowania sztandaru dla Gminy 

Celestynów. Osoby wchodzące w skład Komitetu pracują wyłącznie na zasadzie zbierania 

środków wśród osób. Są to środki dowolne, dobrowolne i przede wszystkim promują ideę 

ufundowania Sztandaru. Pani Elżbieta Płuciennik  – Sekretarz Komitetu jest Dyrektorem 

Przedszkola w Celestynowie, Pan Marek Kupniewski – Skarbnik Komitetu jest sołtysem 

sołectwa Lasek, Pani prof. Izabella Grzegory – Członek Komitetu jest przedstawicielem i 

Dyrektorem Instytutu Wysokich Ciśnień, Pani Bożena Żelazowska - Członek Komitetu jest 

Posłanką, Pan Dariusz Olszewski - Członek Komitetu jest Posłem, Pan Krzysztof 

Szczegielniak – Członek Komitetu jest Starostą Powiatu Otwockiego, Pan Artur Dawidziuk 

jest Dyrektorem Nadleśnictwa Celestynów, Pan płk Waldemar Pawelec - Członek Komitetu 

jest Dowódcą Wojskowego Ośrodka Farmacji, Ks. Mirosław Wasiak - Członek Komitetu jest 
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proboszczem Parafii w Celestynowie, Pani Paulina Szymańska – Członek Komitetu jest 

przedstawicielem Hufca ZHP, Pan Dariusz Boceński– Członek Komitetu jest prezesem OSP 

w Gminie Celestynów, Pan Lech Krasieńko jest Dyrektorem Ośrodka Zdrowia w 

Celestynowie i Pan Marcin Sibilski – Członek Komitetu jest przedstawicielem biznesu, 

właściciel delikatesów: ,,Kulfon”. 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie elektroniczne 

nad projektem uchwały w sprawie powołania Komitetu Fundacyjnego Sztandaru Gminy 

Celestynów. 

Uchwała została podjęta w głosowaniu elektronicznym. (10 głosów za, 1 osoba nie wzięła 

udziału w głosowaniu elektronicznym). 

Ad. pkt 2, ppkt g) 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 123/16 Rady Gminy Celestynów z dnia 27 

stycznia 2016 roku w sprawie powołania Społecznej Komisji Mieszkaniowej i ustalenia jej 

regulaminu pracy.  

Sekretarz Krzysztof Boczarski powiedział, że w związku z rezygnacją z pełnienia funkcji 

radnego przez Pana Wiesława Rosłońca w składzie Społecznej Komisji Mieszkaniowej brak 

jest jednego przedstawiciela Rady Gminy Celestynów. Zgodnie z § 3 ust.2 Regulaminu pracy 

Społecznej Komisji Mieszkaniowej w składzie Społecznej Komisji Mieszkaniowej powinno 

zasiadać dwóch przedstawicieli Rady Gminy Celestynów. W związku z powyższym zachodzi 

konieczność powołania do składu Społecznej Komisji Mieszkaniowej przedstawiciela Rady 

Gminy Celestynów. Po konsultacjach padła propozycja wejścia do składu Komisji Radnego 

Bogdana Strzeżysza. 

Radny Bogdan Strzeżysz wyraził zgodę.  

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Damian Krysztofik powiedział, że 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie elektroniczne 

nad projektem uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 123/16 Rady Gminy Celestynów z dnia 

27 stycznia 2016 roku w sprawie powołania Społecznej Komisji Mieszkaniowej i ustalenia jej 

regulaminu pracy.  

Uchwała została podjęta w głosowaniu elektronicznym. (11 głosów za). 

Ad. pkt 2, ppkt h) 
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Podjęcie uchwały w sprawie bezpłatnego przekazania mienia komunalnego 

samorządowemu zakładowi budżetowemu Gospodarce Komunalnej w Celestynowie. 

Skarbnik Agnieszka Kurek powiedziała, że przekazuje się Gospodarce Komunalnej 

wytworzone w ramach realizacji inwestycji poprawa gospodarki wodno-ściekowej na terenie 

Gminy Karczew i Gminy Celestynów etap II dwie zrealizowane już do końca inwestycje 

kanalizacja sanitarna w miejscowości Celestynów (jeden z etapów) i kanalizacja sanitarna w 

miejscowości Pogorzel. Wartość przekazanych inwestycji to 2.566.020,33 zł. 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Damian Krysztofik powiedział, że 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie elektroniczne 

nad projektem uchwały w sprawie bezpłatnego przekazania mienia komunalnego 

samorządowemu zakładowi budżetowemu Gospodarce Komunalnej w Celestynowie. 

Uchwała została podjęta w głosowaniu elektronicznym. (11 głosów za). 

Ad. pkt 3 

Radny Łukasz Lewandowski powiedział, że w zamówieniach publicznych jest zamówienie 

na pielęgnację, utrzymanie zieleni wysokiej. Poprosił  o rozwinięcie tematu. 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że chodzi tu o realizację usług polegających na 

pielęgnacji drzew, usuwaniu drzew chorych i zagrażających bezpieczeństwu. 

Radny Łukasz Lewandowski zapytał o zadanie wykonania dokumentacji kosztorysowej 

doposażenia i modernizacji placu zabaw w Celestynowie. Czy to dotyczy placu zabaw w 

istniejącym miejscu czy jest to nowa lokalizacja. 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że w istniejącym miejscu.  

Radny Wiesław Jagiełło zapytał czy miejscowości Pogorzel, Tabor i Regut są w zadaniu 

inwestycyjnym modernizacji placu zabaw.  

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że zadanie to dotyczy tylko Celestynowa. 

 

Radny Wiesław Jagiełło zapytał o pozostałe sołectwa. 

Wójt Witold Kwiatkowski odpowiedział, że na razie ich tutaj nie ma. Będą brane pod 

uwagę, ale w innym zamówieniu.  

Radny Wiesław Jagiełło powiedział, że w budżecie było zapisane 150.000,00 zł. 
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Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że tu są do uruchomienia środki zewnętrzne z LGD, 

dlatego trzeba szybciej uruchomić proces inwestycyjny.  

Radny Wiesław Jagiełło zapytał, czy niedługo na te sołectwa pojawi się zamówienie. 

Wójt Witold Kwiatkowski odpowiedział, że tak, zgodnie z harmonogramem. 

Radny Wiesław Jagiełło zapytał, w którym kwartale jest to przewidziane. 

Wójt Witold Kwiatkowski odpowiedział, że w tej chwili nie powie. Informacja zostanie 

Radnemu przekazana. 

Ad. pkt 4 

Radni nie mieli interpelacji, zapytań i wniosków. 

Ad. pkt 5 

Radny Łukasz Lewandowski zwrócił uwagę, że warto by umieścić na łamach ,,Celestynki” 

informację na temat akcji pomocy dla uchodźców z Ukrainy, datków, zbiórki odzieży i 

żywności. Społeczeństwo zdało egzamin z dobroczynności. 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala powiedział, że na stronie i facebooku jest bardzo 

dużo informacji, ludzie się integrują i pomagają. Sesja odbywa się w tym miejscu, ponieważ 

na łączniku znajduje się magazyn. 

Radny Robert Wicik powiedział, że zostały złożone trzy wnioski do Polskiego Ładu. Jest 

wpisanych siedem dróg gminnych. Zapytał o jakie konkretnie drogi chodzi.  

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że przedstawi Radnym szczegółowo tą informację.  

Są to drogi w trzech miejscowościach. Potwierdził, że zostały złożone trzy wnioski. Pierwszy 

na przebudowę dróg, drugi na poprawę efektywności energetycznej budynków użyteczności 

publicznej (szkoły i placówki OSP), trzeci na rozbudowę Szkoły Podstawowej w Starej Wsi. 

Te wnioski można było składać do 28 lutego. Dzisiaj przyszła informacja, że po raz kolejny 

ten termin został przedłużony. Niemniej jednak wnioski zostały już złożone w piątek.                     

Na rozstrzygnięcie czeka się około dwóch miesięcy. Pojawiła się bardzo zaskakująca 

inicjatywa ze strony Komitetu Społecznego Rozbudowy Szkoły w Starej Wsi, rzekomo jakoby 

samorząd gminy Celestynów nie był zainteresowany rozbudową tej inwestycji a mało tego 

nawet działał, aby ta inwestycja nie była zrealizowana. Co gorsza bierze w niej udział Radny 

ze Starej Wsi i Pan sołtys. Jest to dziwne, ponieważ te akurat osoby z racji zajmowanych 

funkcji mają bardzo dobrą wiedzę, skonkretyzowaną jakie działania w sprawie tej inwestycji 

już zostały podjęte. Też zostało skierowane pismo do Przewodniczącego Komitetu 

Społecznego. Ten temat zawsze wraca na forum Komisji łączonej i Komisji Inwestycji. 
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Często jest o tym mowa na Sesji. Jest to jedna z najważniejszych inwestycji, która jest 

realizowana. Jeśli chodzi o element w postaci wykonawstwa to jest on oczywiście dalej przed 

nami. Dzisiaj Wójt rozmawiał z Przewodniczącym Komitetu i zapytał wprost czy to prawda, 

że taka inicjatywa jest i były zbierane podpisy pod Kościołem, który potwierdził, że taka 

sytuacja jest. Wójt nie uzyskał odpowiedzi na pytanie dlaczego najpierw nie zwrócono się o 

informacje bezpośrednio do niego. Uzyskał tylko zapewnienie, że też takie pismo otrzyma. 

Natomiast Gmina podejmowała konkretne działania w sprawie tej inwestycji. Została 

pozyskana działka, jest realizowana dokumentacja projektowa. Odbywają się spotkania z 

architektem. Na początku marca będzie składany wniosek o wydanie pozwolenia na budowę 

tej szkoły. Pod koniec czerwca zgodnie z umową Gmina będzie dysponować pełną 

dokumentacją. Będzie kosztorys, będzie pozwolenie na budowę. Oczywiście to zależy od 

Starosty, który będzie wydawał to pozwolenia na budowę. Wiadome jest wszem i wobec w 

samorządzie, w całej społeczności szkolnej, Dyrekcji Szkoły, że Gmina musi posiadać co 

najmniej 50% środków zewnętrznych, żeby można było rozpocząć tą inwestycję 

wykonawczo. Po raz czwarty samorząd Gminy składa wniosek o dofinansowanie z 

rządowych programów inwestycyjnych. Najpierw był to Rządowy Program Inwestycji 

Lokalnych, gdzie pula tych środków była ogromna. Teraz jest nowy Program Inwestycji 

Strategicznych, w ramach Polskiego Ładu, gdzie odbył się pierwszy nabór w ubiegłym roku, 

gdzie też był składany wniosek na tą inwestycję. Niestety Gmina nie otrzymała środków na tą 

inwestycję tylko na modernizację oświetlenia. Oczywiście Gmina jest usatysfakcjonowana, 

że być może w tym roku zmodernizuje oświetlenie uliczne, które wymaga ingerencji, 

ponieważ jest zbyt energochłonne i zbyt kosztowne oraz znacząco zwiększy to 

bezpieczeństwo. W ubiegły piątek został złożony nowy wniosek na rozbudowę Szkoły w 

Starej Wsi, gdzie ta inwestycja jest priorytetem. Jest wiele osób, które lobbuje poprzez swoje 

kontakty osobiste, instytucjonalne, żeby pozyskać te środki. Odbywa się wiele spotkań w 

samej szkole, też z ambasadorem Japonii. Odbyło się też spotkanie z przedstawicielami 

władz rządowych. W Urzędzie Gminy odbyło się spotkanie Wójta z posłanką Panią Anitą 

Czerwińską i Panem Dariuszem Olszewskim. Jest to całkowity brak dobrej woli a wręcz zła 

wola, jeżeli ktoś decyduje się na forum mieszać mieszkańcom w głowach i opowiadać, że 

samorząd Gminy Celestynów nie jest zdecydowany na rozbudowę tej Szkoły. Jest to totalna 

bzdura. Poprosił o nie podejmowanie takich czynności, ponieważ jest to wbrew 

samorządowi. Tu nie chodzi o Wójta tylko o samorząd i wspólnotę. Jest to zwyczajne 

kłamstwo, jeżeli ktoś takich rzeczy się podejmuje.  

Radny Robert Wicik zapytał czy to pismo trafiło do Pana Wójta. 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że jeszcze nie. W dniu dzisiejszym została powzięta  

wiedza u Przewodniczącego Komitetu Społecznego o tym piśmie. 
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Przewodniczący Rady Romuald Ziętala powiedział, że we wnioskach do Polskiego Ładu 

ważne są też kwoty. W przypadku poprawy bezpieczeństwa energetycznego jest 

6.347.700,00 zł. Jeśli chodzi o rozwój infrastruktury drogowej jest to 5 mln zł a jeżeli chodzi o 

rozbudowę Szkoły to jest to kwota 10.600.000,00 zł. Dobrze by było, aby uzyskać chociaż 

połowę z tych 17 mln zł planowanych. Nie podlega dyskusji, że Gmina będzie musiała się 

również posiłkować kredytem lub rezygnować z innych inwestycji jeśli otrzyma 10 mln zł.  

Radny Leszek Gąsiorowski powiedział, że Wójt zabezpieczył na projekt 340 tys. zł a reszta 

środków na rozbudowę Szkoły nie jest na ten rok zabezpieczona ani w wieloletniej prognozie 

finansowej. Mieszkańcy Starej Wsi i ościennych miejscowości obawiają się, że nie będzie 

Szkoła rozbudowana w Starej Wsi. Komitet podjął decyzję, żeby się rodzice podpisali, listę 

zrobili, że wspierają rozbudowę Szkoły w Starej Wsi. Nikt Wójtowi na złość nie robi. Komitet 

pomaga. Były składane pisma do Marszałka Struzika i Wojewody, do Ministra Oświaty, Pani 

Czerwińskiej i Pana Błaszczaka. Wójt o tych pismach wie. Dwa pisma zostały przekazane do 

Pana Ministra z powiadomieniem Wójta. 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że prosił o przekazanie pism i do dnia dzisiejszego 

żadne pismo nie zostało przekazane. 

Radny Leszek Gąsiorowski powiedział, że w ubiegłym roku wpłynęło to do Pan Wójta. 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że prosił o przekazanie wszystkich pism do Pani 

poseł, do jednego i drugiego posła. Do dnia dzisiejszego nic nie ma. 

Radny Leszek Gąsiorowski poprosił, aby nie ubliżać ludziom. 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że Wójt nikomu nie ubliżył. Poprosił o ważenie słów, 

ponieważ takie słowa nie padły pod niczyim adresem. Natomiast samorząd robi wszystko, 

żeby tą inwestycję zrealizować. Natomiast ktoś kto działa przeciwko samorządowi robi aferę. 

Nie tłumaczy ludziom jaka jest sytuacja, tylko wręcz odwrotnie podburza ludzi i przeciwko 

temu Wójt chce się przeciwstawić. Wójt często spotyka się z ludźmi i rozmawia. Często jest 

w Starej Wsi na różnego rodzaju spotkaniach i nie dotarły do niego żadne tego typu obawy, 

ponieważ ludzie doskonale wiedzą. Często są podawane informacje na stronie internetowej i 

w Celestynce jaki jest stopień realizacji tego zadania i że Gmina stara się o środki finansowe. 

Pan Radny jest już członkiem kolejnej kadencji i wie, że Pan Wójt nie przygotowuje takiego 

projektu uchwały, w którym by zabezpieczał środki z dużą niepewnością na realizację 

danego zadania. Na przykład dopiero, gdy zostały pozyskane środki zewnętrzne na tunel w 

budżecie pojawiły się środki własne i kredytowe. Tak trzeba prowadzić sprawy finansowe w 

budżecie Gminy a nie snuć nierealne projekty i programy. O tych sprawach była mowa 
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zawsze przy projekcie budżetu na 2022 rok, na Komisji, na warsztatach. Pan Radny 

doskonale wie o co chodzi a teraz nie wiadomo czemu zaprzecza. 

Radny Leszek Gąsiorowski powiedział, że w ubiegłym roku było zabezpieczonych 5 mln zł 

na Szkołę. Później było zdjęte. Nie było zabezpieczonych środków zewnętrznych tylko 5 mln 

zł na rozbudowę Szkoły. 

Zastępca Wójta Piotr Rosłoniec powiedział, że Pan Wójt na każdej Komisji i Sesji mówi o 

tej Szkole. Było mówione dlaczego jest tylko albo aż trzysta tysięcy w tym roku. Jest 

podpisana umowa na wykonanie projektu jest do końca czerwca. Wyłonienie wykonawcy 

trwa kilka miesięcy. Podpisanie umowy nastąpi na jesieni. Wobec czego nie ma możliwości, 

aby w tym roku jakąkolwiek fakturę, nawet w przypadku rozpoczęcia budowy, zapłacić. To 

wynika z kalkulacji, wykonania, realizacji robót. Nie ma możliwości zapłacić jakiejkolwiek 

faktury jeżeli umowa będzie podpisana w październiku czy listopadzie, ponieważ dopiero 

plac budowy zostanie przygotowany jeśli warunki pogodowe pozwolą jeszcze w tym roku. 

Poprzednie 5 mln zł było wpisane w budżecie, ponieważ był inny pomysł realizacji inwestycji. 

Był pomysł ,,Projektuj – Buduj”. Po dyskusjach było ustalone, że budujemy w systemie 

wykonamy projekt i dopiero będziemy budować, ponieważ z projektu będą kwoty, zakres i do 

Polskiego Ładu będzie można złożyć wniosek. Radni projektując budżet łącznie z Panem 

Radnym zgodzili się, aby w zeszłym roku budować systemem ;,,Projektuj i Wybuduj” jak 

również tegoroczny budżet, gdzie umowa była już w zeszłym roku podpisana na projekt. 

Projekt jest już wykonywany od zeszłego roku i wszyscy wiedzieli, że planowany termin 

wykonania dokumentacji o ile Starosta wyda wszystko w terminie to jest połowa roku. Radni 

przyjmując budżet dwa miesiące temu doskonale wiedzieli o tych umowach i o tych 

terminach.  

Skarbnik Agnieszka Kurek powiedziała, że nie przypomina sobie, żeby Pan Radny mając 

przed sobą projekt budżetu zwrócił się z prośbą o wprowadzenie tych dodatkowych pięciu 

milionów, które były. To nie wybrzmiało ani na Komisjach ani na Sesji budżetowej. Wcześniej 

były inne założenia i system budowy tej szkoły. Wprowadzanie środków dla samego 

wprowadzania, kiedy nie ma projektu ani kosztorysu i harmonogramu realizacji tej inwestycji 

to jest blokowanie środków czy też tworzenie wirtualnej rzeczywistości, wprowadzanie 

kredytów i wykazywanie zadłużenia Gminy dużo większego niż ono faktycznie jest. Po 

uzyskaniu dofinansowania może się okazać, że nie potrzebujemy pięciu tylko dziesięciu 

milionów złotych. Pani Skarbnik poparła decyzję Pana Wójta, że te środki zostaną 

wprowadzone w momencie kiedy będą ścisłe już informacje przynajmniej na etapie 

kosztorysu ile ta szkoła będzie kosztować i w jaki harmonogramie rzeczowo-finansowym 

będzie realizowana. 
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Radny Robert Wicik powiedział, że wszyscy Radni głosowali za budżetem, wiedzą jakie są 

środki i są za rozbudową Szkoły. Trzeba poczekać na wpłynięcie pisma od mieszkańców, 

żeby móc rzetelnie na ten temat podyskutować.  

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala powiedział, że jeśli taki dokument wpłynie to Radni 

zostaną o tym fakcie poinformowani. 

Zastępca Wójta Piotr Rosłoniec powiedział, że te informacje padły w domenie publicznej. 

Podpisy były zbierane pod Kościołem w Starej Wsi i ksiądz proboszcz publicznie o tym 

powiedział, że tego typu podpisy pod taką petycją publicznie będą zbierane. Jest to sprawa 

publiczna obejmująca kilka miejscowości z parafii Stara Wieś. Mówienie, że nic nie zrobiono 

w sprawie jest kłamstwem. 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że mimo tego co się wokół nas dzieje trzeba na świat 

patrzeć optymistycznie. Bardzo serdecznie podziękował w imieniu samorządu wszystkim 

osobom, które się zaangażowały bardzo mocno. Ofiarność ludzi jest niesamowita. Po 

ogłoszeniach zaraz był odzew i ludzie ofiarowali pomoc rzeczową. Przy pomocy dużej 

również osób prywatnych udało się zorganizować w hali sportowej ponad 90 miejsc dla 

uchodźców. Na razie jeszcze Ukraińców nie ma. Przed Sesją było posiedzenie Powiatowego 

Zespołu Zarządzania Kryzysowego i tego typu perturbacje w zakresie przyjęcia większej 

liczby uchodźców są też jeszcze w innych gminach, ponieważ ta sytuacja kryzysowa od 

strony organizacyjnej bardzo mocno występuje na granicy. Tych osób przybywa, już ponad 

200 tys. osób przekroczyło ukraińską granicę. Poprosił o przeglądanie informacji, aby ta 

pomoc była jak najlepiej udzielana i żadne produkty się nie zmarnowały. Zaapelował, aby to 

nie była tylko jednorazowa akcja i pomoc była udzielana jak najdłużej. Jest pomysł, aby 

powstało konto, na które można wpłacać pieniądze, aby wspomóc osoby, które przyjęły 

Ukraińców do domów. 

Ad. pkt 6. 

Protokół z Sesji z dnia 21 grudnia 2021 roku został przyjęty w głosowaniu elektronicznym. 

(11 głosów za) 

Protokół z Sesji z dnia 28 stycznia 2022 roku został przyjęty w głosowaniu elektronicznym.  

Ad. pkt 7. 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala zamknął obrady Sesji. 

 

 

                                                         Przewodniczący Rady Gminy Celestynów 

                                                                              Romuald Ziętala 
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